

# Mötesprotokoll

JURIDISKA FÖRENINGENS STYRELSEMÖTE 2023-05-02

## § 1 Mötets öppnande

Mötet öppnas kl. 08:00

## § 2 Närvarande ledamöter

Hassan Othman Alkady, ordförande

Wilma Markholm, vice ordförande

Arta Ekman, kassör

Marie Rask, chefredaktör

Josefin Mannevik, utbildningsansvarig

Tim Spjuth, evenemangsansvarig

Ivar Öhrling, evenemangsansvarig

Beatrice Gustafsson, näringslivsansvarig

Emil Bertilson, näringslivsansvarig

## § 3 Val av mötesordförande

Wilma Markholm väljs till mötets ordförande.

## § 4 Val av mötets sekreterare

Beatrice Gustafsson väljs till mötets sekreterare.

## § 5 Val av justerare

Hassan Othman Alkady och Ivar Öhrling väljs till mötets justerare.

## § 6 Fastställande av dagordning

11 § Diskussion: Uppsatspraktik läggs till i dagordningen.

## § 7 Genomgång av föregående veckas mötesprotokoll

## § 7 Varvet runt

### **Ordförande**

Ordförande har fått bidrag från SMAUG på 188 000 kr till Juridiska Föreningen. Han har också varit närvarande på Institutionsrådsmöte där information om den löpande verksamheten inom JI framgick. Han har haft möte med Moa Bladini och FEMJUR:s ordförande för att diskutera Law and Gender konferens (vidare information finns under egen punkt). Han har också haft styrelsemöte med Handelsjuristerna.

### **Vice Ordförande**

Vice ordförande har planerat inför Humanjuridiska Föreningens årsmöte den 22 maj. Under kvällen ska det komma en föreläsare och föreläsa om humanjuridik på skolan. Det kommer att finnas biljetter, hälften för studenter och hälften för yrkesverksamma. Hon har också planerat inför strategihelgen, GAIUS-kickoffen och det är nu även klart att glassbilen kommer till skolan den 17 maj, 9.30-10.30.

### **Kassör**

Kassör har skött den löpande bokföringen och även börjat skicka ut fakturor för påskrivna avtal.

### **Chefredaktör**

Chefredaktören har skickat tidningen till tryckeriet och har skickat ut inbjudningar till releasefesten.

### **Utbildningsansvariga**

Utbildningsansvariga har haft UU-möte där de hade många diskussioner, bland annat diskuterade de ett SAMO-ärende. De har också varit på EDUC-möte där de planerade inför speak-up week som ska äga rum i slutet av maj. Under denna vecka kommer det hända något varje dag på skolan. Det är nu beslutat att Tilda tar platsen i dispensnämnden och om hon inte kan närvara ska ordförande göra det.

### **Evenemangsansvariga**

Evenemangsansvariga har haft vårbankett som blev väldigt lyckad. De har även fortsatt arbetet inför diplomeringen som äger rum i helgen.

### **Näringslivsansvariga**

Näringslivsansvariga har haft event med Roschier, NORMA-träning och fortsatt med avtalsförhandlingarna.

## **§ 8 Varvet runt arbetsgrupper**

### **Arbetsgrupp: Järnbalk**

Arbetsgruppen har fortsatt jobbat enskilt. De ska ha möte nästa tisdag.

### **Arbetsgrupp: 5-kamp**

Arbetsgruppen är pausad då 5-kampen är förflyttad till efter sommaren.

### **Arbetsgrupp: Ekonomigruppen**

Arbetsgruppen har haft möte med SESUS. JF får bli medlemmar i SESUS och kan från och med nästa år söka årsbidrag och redan nu projektbidrag. Arbetsgruppen ska eventuellt ha möte med kåren om detta.

### **§ 9 Diskussion: Konferens Law and Gender**

Ordförande har blivit kontaktad av Moa Bladini och fått mer information om konferensen Law and Gender. Konferensen ska vara på skolan den 25-27 oktober. De kommer att behöva hjälp under konferensen och Moa Bladini undrar om styrelsen kan hjälpa till. Styrelsen diskuterar konferensens syfte och hur de eventuellt ser ut med tentor för de olika terminerna under dessa dagar. Styrelsen kommer fram till att majoriteten av styrelsen har tenta under samma period och att det därmed inte finns möjlighet att hjälpa till under konferensen.

### **§ 10 Information: Diplomerings**

Evenemangsansvariga har haft genomgång av vad styrelsen ska göra under diplomerings som äger rum på lördag. Styrelsen ska vara på plats 8.00 i JF-rummet på lördag för ytterligare information. Detta då styrelsen samt utskott är på plats under dagen och hjälper till.

### **11 § Diskussion: Uppsatspraktik.**

Utbildningsansvarig informerar om att Göteborgs Universitet ska ha en uppsatspraktik som ska behandla arbetsmiljölagen. Det är idag oklart om studenter räknas som arbetstagare och GU vill därför att frågan behandlas. Styrelsen diskuterar detta och kommer fram till att JF ska ta detta vidare eftersom det handlar om studentnytta. Kommunikationsansvarig ska lägga ut och marknadsföra detta på JF:s kanaler och GU på sina för att nå ut till berörda studenter.

### **§ 12 Övrigt**

Evenemangsansvariga har pratat med FEMJUR om att ha en sommaravslutning i Slottsskogen den 23 maj. Mer information kommer när de hunnit diskutera mer med ansvariga i FEMJUR.

Ordförande informerar om att han och kassör ska ha ett budgetmöte för att få till en revidering. Han undrar därför med anledning av förra veckans diskussion om högtidskläder om styrelsen fortsatt tänker att posten ska hållas kvar och att den ska beaktas i budgetförslaget. Styrelsen diskuterar frågan och går till beslut om budgetposten för högtidskläder ska vara kvar eller inte.

Styrelsen går till beslut att:

behålla posten i budgeten med förutsättning att det framöver finns en tydlig policy för det

*Enhälligt 9/9*

Kassör frågar resterande styrelse om styrelsen ska ha riktlinjer eller någon form av policy om hur man hanterar situationer där problem och svårigheter uppkommer. Styrelsen tycker att det låter som en bra idé men att det nog är svårt i praktiken. Styrelsen har dock som mål att under strategihelgen kunna försöka upprätta en krishanteringsplan för JF.

### § 13 Nästa möte

2023-05-09 kl. 08:00-09:00.

### § 14 Mötets avslutande

Mötet avslutas kl. 08:45



Hassan Othman (23 maj 2023 09:08 GMT+2)

Hassan Othman



Ivar Öhrling (23 maj 2023 09:34 GMT+2)

Ivar Öhrling